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ПРОТОКОЛ 
№ 18 

 
Днес, 22.05.2025 г., от 10.00 ч. в зала 304 на община Шумен се състоя 

заседание на ПК по „Екология, селско стопанство, води, зимно поддържане 
на уличната мрежа, бедствия и аварии”. 

 
На заседанието присъстваха:  
Светлозар Начев    - председател 
Павел Караиванов           - член 
Златин Кайряков                    - член  
Гюнай Тефиков            - член  
Александър Денев           - член. 
Отсъства по уважителни причини:  
Васил Тодоров     - зам.-председател.  
 
На заседанието присъстваха още: А. Аспарухова - председател на ОбС;   

г-н Н. Колев - зам.-кмет „Икономическо развитие“; г-н Р. Въков - началник 
отдел ПОЗОП; г-жа М. Иванова - ст. експерт „Озеленяване“; журналисти.   

 
Заседанието беше открито и ръководено от председателят на ПК г-н Св. 

Начев. С 6  гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” комисията прие 
следния   

 
ДНЕВЕН РЕД: 

 
I. Докладни записки за предстоящата сесия:   
1. Провеждане на редовно присъствено заседание на Общото 

събрание на Асоциация  по водоснабдяване и канализация  на обособената 
територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация-Шумен“ ООД, 
на 05.06.2025 г. - докладна записка от А. Аспарухова - председател на ОбС  
/т. 8 от дневния ред на сесията/; 

2. Одобрение на Генерален план за организация на движението 
(ГПОД) за територията на град Шумен - докладна записка от проф. Хр. 
Христов - кмет на община Шумен   /т. 12 от дневния ред на сесията/; 

  3. Осигуряване на количества дърва за огрев от Общинските горски 
територии /ОГТ/ и утвърждаване цена на същите, предоставени на 
общинските структури за отоплителен сезон 2025/2026 г. - докладна 
записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен   /т. 20 от дневния 
ред на сесията/. 
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ПО ТОЧКА ПЪРВА  
Докладни записки за предстоящата сесия 

 
 

1. Провеждане на редовно присъствено заседание на Общото 
събрание на Асоциация  по водоснабдяване и канализация  на обособената 
територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация-Шумен“ ООД, 
на 05.06.2025 г. - докладна записка от А. Аспарухова - председател на ОбС  
/т. 8 от дневния ред на сесията/. 

 
Г-н Св. Начев - „Колеги, по тази докладна записка предлагам да 

оправомощим нашия представител да гласува със „ЗА“ по всички точки от 
дневния ред на общото събрание на АВиК.“ 

Няма други предложения по докладната записка. 
 
С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - ПК оправомощава представителя на община Шумен в ОС на 
АВиК да гласува със „ЗА“ по всички точки от дневния ред.   

    
 
2. Одобрение на Генерален план за организация на движението 

(ГПОД) за територията на град Шумен - докладна записка от проф. Хр. 
Христов - кмет на община Шумен   /т. 12 от дневния ред на сесията/. 

 
Г-н Св. Начев - „Ако имате коментари по докладната записка в частта ѝ за 

екология, давам ви думата. Имам впечатлението, че целия товарен график е 
вкаран по бул. „Симеон Велики“. Ние се стремим по някакъв начин да го 
изведем извън града. Ако може г-н Колев, да ни запознаете как ще се движат 
товарните автомобили?“ 

Г-н Н. Колев - „При тях няма промяна. Това, че е дадено движението да е 
по бул. „Симеон Велики“, е с идеята, че тези, които влизат откъм Макак да 
слязат на булеварда при бензиностанцията до БИЛЛА и да продължат по 
булеварда. Това е предложено така най-вече за камионите на „Шуменско пиво“. 
Защото сегашният маршрут, който ползват през ул. „Васил Друмев“, реално 
съкращава пътя, но самата улица и кръговото край „Арена Шумен“ са 
проблемни за преминаването на камиони. Честно казано, няма и много 
варианти. Така товарните камиони ще се движат повече по бул. „Симеон 
Велики“, а и е съгласувано с ОД на МВР, за да не се създават предпоставки за 
аварии и задръствания по кръговото.“ 

Г-н Св. Начев - „Видях проект за „синя зона“ по „Иван Александър“.“ 
Г-н Н. Колев - „Да, но този проект не успяхме да го входираме за тази 

сесия, тъй като е на етап съгласуване с Пътна полиция. В момента е в КАТ и 
чакаме тяхното становище.“  
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Г-н Св. Начев - „А за „Симеон Велики“ предвижда ли се да стане „синя 
зона“?“ 

Г-н Н. Колев - „Да, в частта, която е между улиците „Васил Друмев“ и 
тази, до зала „Младост“.“ 

 
С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържал се” ПК взе следното 

решение - подкрепя докладната записка. 
   
 

3. Осигуряване на количества дърва за огрев от Общинските горски 
територии /ОГТ/ и утвърждаване цена на същите, предоставени на 
общинските структури за отоплителен сезон 2025/2026 г. - докладна 
записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен   /т. 20 от дневния 
ред на сесията/. 

 
Г-н Св. Начев - „Представени са заявките на различните общински 

структури. Цената на дървесината, плюс транспорта до адреса на съответната 
структура е в размер на 120 лв./пл. м3, без ДДС.“ 

 
С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - подкрепя докладната записка.  
 
 
Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 10.15 ч. 
 
 
 
 
 

 
ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК: /П/ 

                 /Св. Начев/ 
 
 
 
 
 
ПРОТОКОЛЧИК: /П/ 
     /М. Шарбанова/ 


